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ORDER AO-001-OC-30
 
 

IN THE MATTER OF the National Energy Board Act
(the Act) and the regulations made thereunder; and
 
IN THE MATTER OF the notification of the transfer of ownership from Enbridge Pipelines Inc.
(Enbridge) to Valero Energy Inc. (Valero) filed with the National Energy Board under File OF-
Fac-Oil-E101-2014-03 01
 

 
WHEREAS on 21 May 1975, the Board issued Certificate of Public Convenience and Necessity (CPCN) OC-30 to Interprovincial
Pipe Line Inc. (IPL) now Enbridge, authorising the construction of a certain pipeline consisting of approximately 520 miles of 30-inch
diameter line of pipe, together with all appurtenances, storage and pumping facilities, and other works connected therewith, extending
from a point near the City of Sarnia, in the Province of Ontario, to a point within the town of Montreal East, in the Province of Quebec
(Enbridge System);
 
AND WHEREAS on 18 February 2014, Enbridge submitted an Application pursuant to paragraph 74(1)(a) of the Act to sell a 533.4
metre section of pipeline (Pipeline Section) from the Enbridge System to Valero;
 
AND WHEREAS on 17 March 2014 the Board issued Order MO-008-2014 granting leave for Enbridge to sell the Pipeline Section to
Valero;
 
AND WHEREAS the Board received confirmation, by letter from Enbridge dated 16 May 2014, that the transaction had been
completed;
 
AND WHEREAS the Board has determined, pursuant to section 20 of the Act, that it is just and proper to grant Enbridge further relief,
in addition to the relief applied for, to reflect the removal of the Pipeline Section from the Enbridge System;
 
AND WHEREAS the Board has decided it is in the public interest to issue this Amending Order to effect the variance;
 
AND WHEREAS the Governor in Council by Order in Council No. P.C. _______ dated the ____day of _____ 2014, has approved the
issuance of this Amending Order;
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IT IS ORDERED THAT, pursuant to subsection 21(2) of the Act, CPCN OC-30
is hereby amended to reflect the removal of the Pipeline Section from the Enbridge System.
 
 
Issued at Calgary, Alberta on the XX of MONTH 2014.
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NATIONAL ENERGY BOARD
 
 
 
 
Sheri Young
Secretary of the Board
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ORDONNANCE AO-001-OC-30
 
 

RELATIVEMENT À la Loi sur l’Office national de l’énergie (la Loi) et à ses règlements
d’application;
 
RELATIVEMENT À l’avis de transfert de propriété de Pipelines Enbridge Inc. (Enbridge) à
Énergie Valero Inc. (Valero) présenté à l’Office national de l’énergie (l’Office) dans le dossier
numéro OF-Fac-Oil-E101-2014-03 01.
 

 
ATTENDU QUE, le 21 mai 1975, l’Office a délivré le certificat d’utilité publique OC - 30 à Pipe Line Interprovincial Inc. (PLI)
(maintenant Enbridge), autorisant la construction d’un certain pipeline constitué d’une conduite d’environ 520 milles de long et 30
pouces de diamètre ainsi que de tous les accessoires de canalisation, toutes les installations de stockage et de pompage et tous les
autres ouvrages se rattachant à cette conduite, s’étendant d’un point situé près de la Ville de Sarnia, dans la province de l’Ontario,
jusqu’à un point se trouvant dans la Ville de Montréal-Est, dans la province de Québec (le réseau d’Enbridge);
 
ATTENDU QUE, le 18 février 2014, Enbridge a présenté une demande aux termes de l’alinéa 74(1)a) de la Loi en vue d’obtenir
l’autorisation de vendre un tronçon de pipeline de 533,4 mètres de long, du réseau d’Enbridge à Valero;
 
ATTENDU QUE, le 17 mars 2014, l’Office a rendu l’ordonnance MO-008-2014 autorisant Enbridge à vendre le tronçon de pipeline à
Valero;
 
ATTENDU QUE l’Office a reçu la confirmation, par une lettre d’Enbridge datée du 16 mai 2014, que la transaction avait eu lieu;
 
ATTENDU QUE l’Office a déterminé, conformément à l’article 20 de la Loi, qu’il est indiqué d’accorder à Enbridge une réparation,
en sus de l’autorisation souhaitée, afin de tenir compte du retrait du tronçon de pipeline de son réseau;
 
ATTENDU QUE l’Office a décidé qu’il est dans l’intérêt public de rendre la présente ordonnance modificatrice pour donner effet à la
modification;
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ATTENDU QUE le gouverneur général en conseil, par le décret P.C. _______ daté du _____ 2014, a approuvé la délivrance de la
présente ordonnance modificatrice;
 
IL EST ORDONNÉ QUE, en vertu du paragraphe 21(2) de la Loi, le certificat d’utilité publique OC - 30 soit, par les présentes,
modifié pour soustraire le tronçon de pipeline du réseau d’Enbridge.
 
 
Fait à Calgary, en Alberta, le XX mois 2014.
 
 
OFFICE NATIONAL DE L’ÉNERGIE
 
La secrétaire de l’Office,
 
 
 
Sheri Young
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